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Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de ministers van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en van
Economische Zaken over kernafval.
(Ingezonden 23 maart 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van de
uitzending van EénVandaag
«Atoomafval Duitsland»?1

2
Bent u op de hoogte van de
problemen die in de zoutmijn in het
Duitse Asse zijn opgetreden als
gevolg van het storten van radioactief
afval in deze verondersteld stabiele
zoutlagen?

3
Bent u op de hoogte van het feit dat
in het ECN-rapport «Factfinding
kernenergie», eindberging van
Nederlands kernafval in zoutlagen als
serieuze optie wordt beschouwd?

4
Deelt u de mening eindberging van
Nederlands kernafval in zoutlagen
geen veilige optie is?

5
Hoe denkt u te garanderen dat er over
100 jaar, als opslag van kernafval bij
de COVRA ten einde loopt, een
veilige eindbergingsplaats voor
kernafval is gerealiseerd?

6
Hoe denkt u te garanderen dat een
ondergrondse eindbergingsplaats

ook echt de benodigde miljoen jaar
geologisch stabiel is en geen gevaar
vormt voor de omgeving?

7
Deelt u de mening dat uit voorzorg
het niet verstandig is een nieuwe
kerncentrale te bouwen voordat er
een definitieve en veilige
opslagplaats voor het kernafval is
gerealiseerd?

1 EénVandaag, 18 maart 2008.

Mededeling

Mededeling van minister Cramer
(Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer)
(ontvangen 10 april 2009)

Hierbij verzoek ik u om uitstel van de
beantwoording van de vragen van
dhr. Vendrik 23 maart 2009 over
kernafval. Om meer duidelijkheid te
krijgen over de situatie in Duitsland
wil ik eerst in contact treden met mijn
Duitse collega hierover.
Hiervoor is twee à drie weken aan
extra tijd voor nodig.
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